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INTERPELACJA 

Zwracani się do Pana Starosty z prośbą o udzielenie i przekazanie informacji: 

I _Taki jest s_tan. ilościowy i jakościowy karetek we Wrzesiriskim szpitalu. Czy karetka. na 
którą "złożyły się grniny." została już zakupiona? Jeżeli nie kiedy należy spodziewać się 
zakupu i dlaczego ten proces jest wydłużony? 

Z wyrazami szacunku, 
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